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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 126
Kan ministeren oplyse, om Energinet.dk reelt har undersøgt, om det vil være
billigere at flytte små regulerkraftværker fra Vestdanmark til Østdanmark i ste-
det for at indgå en ny langvarig aftale med Dong Energy? Ifølge Branchefor-
eningen for Regulerkraftanlæg i Danmark har Energinet.dk ikke seriøst under-
søgt mulighederne for at få etableret et marked for reservekraft i Østdanmark
til trods for, at dette var hensigten, efter at den første kontrakt med Dong
Energy blev indgået. Aftalen med Dong Energy har ikke været konkurren-
ceudsat, og Energinet.dk har ifølge Brancheforeningen for Regulerkraftanlæg
i Danmark f.eks. ikke ført forhandlinger med regulerkraftværker, der kunne
være interesseret i at flytte deres værker fra Vestdanmark til Østdanmark.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Husted (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Husted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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